
Iz občinskih glasil
ljubljanske regije
Kot lahko beremo v Dogovorihje komite OK ZKS organizi-

ral posvetovanje o povezovanju zunanje trgovine in proizvod-
nje. Udeleženci posvetovanja so opozorili predvsem na neka-
tere odprte probleme, da bi se dogovorili o nadaljnji dejavnosti
ZK na tem področju. To področje je bilo delavcu v združenem
delu najbolj odtujeno, saj je bila celotna problematika poslo-
vanja s tujino domena zlasti zveznih upravnih organov in o njej
se je razpravljalo kot o nečem, kar je strogo zaupno. To vseka-
kor ne gre v prid sedanji in bodoči politiki, zlasti še, ker je bil
podoben položaj tudi v večiniOZD, kjersodeviznoposlovanje
in ekonomske odnose s tujino urejali predvsem poslovodni de-
lavci. Vsemu temu je v precejšnji meri botrovala tudi izredna
nepovezanost med proizvodnjo in trgovino. Sicer pa je bila
razprava zelo živahna in pestra; odprtih je bila še cela vrsta
problemov, ob koncu posvetovanja pa se je izoblikoval jasen
sklep, da se morajo člani ZK v vseh OZD aktivneje vključevati
v spreminjanje družbenoekonomskih odnosov na področju zu-
nanje trgovine.

V vseh občinah so bile minuli ntesec slavnostne prve seje ob-
činskih skupščin. V preteklem obdobju je delegatski sistem še
bolehal za nekaterimi olroškimi bole/nimi. vendar se je že po-
slavil na noge, lako da sedaj sloje pred novimi delegatskimi
skupščinami pomembnejše naloge.

Komite OK ZKS Ljubljana-Bežigrad je spregovoril, tako be-
remo v Zboru občanov, o nekaterih prekinitvah dela v beži-
grajski občini. Po informacijah o tem so člani komiteja sprejeli
sklep. da zavrnejo poročilo. ki ga je o stanju v svoji delovni sre-
dini podala OO ZK Učne delavnice, t«r sklep, da v vse OZD,
kjer so se pojavile kakršnekoli težave, pošljejo posebne »troj-
ke«, ki bodo pomagale sanirati stanje v teh sredinah. Medtem
ko v Ljubljanskih mlekarnah in Plavi laguni položaj ni kritičen,
se s težavami ubadajo v Agroobnovi. Tu je prišlo do čisie pre-
kinitve dela, do sestankov neformalnih skupin in drugih odsto-
panj. Po težavah v lanskem letu in po navidez dobri klimi v
prvih nekaj letošnjih mesecih bu tej delovni organizaciji po-
trebna pomoč. Tudi v TKG, kjer se položaj sicer umirja, so še
vedno nekatcre težave. Člani komiteja so menili, da jih ne kaže
obešati na veliki zvon. temveč z organizirano akcijo in v pove-
zavi / ohčinskim sindikatom ter izvršnim svetom situacijo rešiti
v najkrajšem času.

Predsedslvo občinskega sindikalnega svela Bežigrad je spre-
govorilo o inveslicijah. Ugotovili so sicer, da so v lanskem letu
dokaj dobro gospodarili, vendar ka/ejo indeksi gospodarjenja
in delilve družbenega proizvoda neugodne lendence, saj zao-
stajajo za razširjeno reprodukcijo, začrlano v planu. To pome-
ni, da je bilo premalo inveslicij v primerjavi s hilro rastjo vseh
vrsl potrošnje. Rešitev naslalih problemov so razpravljalci vi-
deli v organiziranju lislih OZD, ki so do sedaj veliko izplačeva-
le, pa premalo vlagale v razširjeno reprodukcijo, pa v oslrejši
konlroli poslovanja skupnih služb. Najhilreje se v občini krepi
Irgovina, saj uslvarja delavec v Irgovini 5300 din akumulacij-
skih sredslcv (v industriji 3000). Zalo je nujno, da v občini čim-
prej zažive dohodkovni odnosi in da trgovina počasi začne vra-
čati oziroma invcslirali nazaj v gospodarslvo.

V nekaterih občinskih glasilih lahko delegati v zadnjem času.
vendar na precej neprijetnem mestu. preberejo tudi svoja
imena. 1 isti namreč, ki se posamezne seje ohčinske skupščine
ne udeležijo so na to opozorjeni na dokaj vidnem meslu in jim
najbrž ni prijetno. ko se srečaju z občani iz sredine, \i katere so
bili deleuirani.
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